
Interview met nieuwe bestuursleden parochiebestuur Maria Vlucht 

Sander Severt, secretaris 

Sander Severt is de opvolger van Ton Melcherts en de nieuwe secretaris 

van parochiebestuur Maria Vlucht.  

Sander (52 jaar) woont, hoewel opgegroeid in Lonneker, inmiddels 16 jaar 

in Losser. Hij is van huis uit katholiek en als leerling van de Liduinaschool 

bekend met pastoor Pas en werd daarom al jong misdienaar en later 

acoliet. Die tijd van vroeger, met soms wel drie of vier vieringen in het 

weekend, komt niet meer terug. Pastoor Pas is een inspiratiebron voor 

hem geweest: “Hij wist mensen met zijn preken te raken en zorgde altijd 

voor een goede sfeer.” Het wekte in Sander een sterk verantwoordelijkheidsgevoel en die zet hij nu in 

voor onze parochie.  

Sander merkt op: “Er moeten wel mensen blijven opstaan voor de gemeenschap die inzien dat de 

kerk als instituut wel fouten maakt, maar in zichzelf niet fout is; de kerk biedt veel zingeving en 

verbinding. Tijdens een viering in de kerk heb ik een uurtje rust en tijd voor zelfreflectie. Dat is 

belangrijk in deze drukke maatschappij.” 

Als secretaris heeft hij veel ervaring opgedaan bij de Martinuskerk: “Het is een kerk waaraan ik goede 

herinneringen heb en waar iedereen mee kon doen. Ik heb die kerksluiting van dichtbij meegemaakt 

toen ik daar secretaris was en weet van het belang van luisteren, overleggen en informeren van 

mensen om noodzaak van sluiting duidelijk te maken en zaken goed af te ronden. Die ervaring neemt 

ik mee in deze functie, omdat het nu weer actueel is in Glanerbrug. Het is belangrijk dat het belang 

van een kerk die sluit niet ondersneeuwt en dat mensen zich op een andere plek weer thuis voelen. 

Dat laatste heeft tijd nodig en die tijd moeten we elkaar ook gunnen.” 

In zijn functie als secretaris zal Sander zich o.a. bezighouden met het opstellen van agenda’s en 

personeelsbeheer. “In mijn dagelijks werk heb ik veel ervaring met logistiek, planning en het 

verbeteren van productieketens. Als bestuurslid verwacht ik vooral veel contact te hebben met 

mensen, van de locatieraden, Bisdom en gemeenten, en daarnaast ook met overzicht houden, 

vooruitzien en kijken wat het beste is voor de toekomst van onze parochie.”  

Het bestuur is inmiddels al volop aan het werk. Er wordt gezocht naar verbinding en contact met de 

locatieraden en pastoraatgroepen. We willen horen wat de mensen nodig hebben en willen. Ook 

spreekt hij de hoop uit dat het bestuur nog verder uitgebreid zal worden.  

“We zoeken nog naar een penningmeester, omdat Jeroen Renard inmiddels al twee termijnen erop 

heeft zitten. We hebben nog niet alles in beeld, en er zullen nog veel uitdagingen op ons wachten, 

maar met elkaar zullen we ons volop inzetten voor een leefbare parochie. Daarbij zal worden gekeken 

naar heel Zuidoost Twente, want de besturen van Maria Vlucht, Enschede en Haaksbergen zullen 

steeds meer samen gaan werken. We gaan met elkaar op weg,” besluit hij. 


